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 Mødeindkaldelse 
 

Møde indkaldt af: 
 

Metus Kristensen Mødetype: Ordinært skolebestyrelsesmøde 

Møde dato: 
 

26. september 2019 Tidspunkt: 19.00 – 21.30 

Mødested: 
 
Kage: 

Grauballe Skole 
 
Kim 

Deltagere: 
 
 
 
Referent:   

Kasper, Karin, Birgit, Jeppe, Kim, Line, René, 
Camilla, Metus 
Afbud: Aksel, Morten, Kim, Jeppe 
 
Karin 

Dagsorden 
  

Nr. Tid Emne Bilag Handling Ansvar 

1 19.00 Velkommen    Metus 

2 19.05 Valg af referent 
(Godkendelse af referat tages efter hvert 
punkt på dagsordenen) 

 Beslutning Metus 

3 19.07 En god historie fra skolen! 
 
Ref:  
Det er stort at opleve, hvordan forældrene til 
Grauballe Skole samler sig og tilbyder hjælp i 
forbindelse med besparelserne dette efterår. 
Der kommer f.eks. både pølsehorn og 
saftevand til motionsløbet i år.  
Og i uge 42 kommer der asfalt på stien fra 
skolen op til hallen.  

 Orientering Kasper 

4 19.10 Kort nyt fra ledelsen, 
Incl. nyt fra elevrådet 
 
Ref:  
Der er brugt en del energi på at få styr på 
besparelserne dette efterår. Så alle indkøb er 
bremset op, og det har de været i noget tid. 
Der er kommunikeret til forældre om det på 
intra.  
 
Kasper har flere gange rettet henvendelse til 
busselskabet om den ujævne drift her efter 
sommerferien. Der er lavet justeringer fra 
busselskabets side, så der fremover skulle 
være styr på driften.  
 
Elevrådet har konstitueret sig med Luis som 
formand og Emma som næstformand. På 

 Orientering Kasper 
og Karin 



Grauballe  
  Skole 

 

 
 
  
 
  
 
 
 
 
 

første møde lavede elevrådet fordeling af 
stenbanen for dette skoleår.  
Skolebestyrelsen kan give en opgave til 
elevrådet, som de skal undersøge og give 
feedback på til skolebestyrelsen. 

5 19.25 Kort nyt fra medarbejdere 
 
Ref:  
Der er masser af ting i gang rundt om i 
klasserne. I denne uge er der færdselsuge for 
hele skolen (undt. 0. kl.) Der cykles, læres 
skilte og kigges på billeder af cyklisters regler 
og placering i trafikken. De store er igen rigtig 
gode til at tage sig af de små.  
Medarbejderne mærker selvfølgelig også 
besparelserne. Der kan være 2-lærertimer der 
mistes.  

 Orientering Birgit og 
Jeppe 

6 19.35 Hvad har vi særlig opmærksomhed på ude i en 
klasse/klasser for tiden. Både set fra ansatte 
og forældre synsvinklen 
 
 
Lukket punkt.  

 Information Alle 

7 19.45 Revision af trivselsstrategi og 
antimobbestrategi 
Jf. vores forretningsorden udpeger vi KIM til 
”Djævelens advokat” til dette punkt for at 
brede drøftelserne ud 
Vi slutter af med at drøfte, hvordan SB kan 
føre tilsyn med disse strategier fremover 
 
Ref:  
De to strategier er skilt ad. Der er justeret, så 
de er mere overskuelige.  
I forhold til antimobbestrategi bliver det 
nemmere for forældre at se, hvordan 
strategien udmøntes. Skolen arbejder videre 
med antimobbestrategien. Den kommer på 
sko.best. møde senere.  
 
Der slettes: ”I elevplanen, hvori mål og status 
på det sociale område indgår.” Grundet GDPR. 
Det laves om til: ”Til skole-hjemsamtalerne 
tales om status på elevernes sociale trivsel”. 
 
Forældrene får besked om trivselsstrategi og 
antimobbestrategi ved at linke dem til 
forældrebeskeder, hvor der fortælles om 

2 bilag 
medsendes 

Beslutning Kasper, 
Morten, 
Birgit 
+ Kim! 
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elevernes arbejde med trivsel. Og derudover 
til forældremøder.  
 
Trivsels- og antimobbestrategi revideres hvert 
andet år. For der kommer ny viden og nye 
procedure løbende.  
 
Skolebestyrelsen kan bede om tilsyn på f.eks. 
trivsels- og antimobbestrategi, hvor der gives 
eksempler på, hvordan der er arbejdet med 
strategierne i hverdagen.  
Tilsynet sættes på mødet i juni 2020. 
 

8 20.20 Kage 😊   Metus 

9 20.30 Skolens økonomiske situation i forlængelse af 
den pludselige budgetregulering 
 
Ref:  
Kasper orienterer. 
 

 Orientering Kasper 

10 20.45 Godkendelse af årsplan og nedsættelse af 7 
udvalg. Derudover: 

- Kort planlægning af besøg på 
Gludsted Friskole næste gang 

- Drøftelse af mulig forældreaften om 
Aula og SoMe 

- Besøg af planafd. ang. visionerne for 
Gødvad/Eriksborg 

Ref:  
Årsplanen er godkendt. 
 
Fordeling af udvalgene gør vi næste gang, da 
der er en del afbud i aften.  
 
Hvad vil vi gerne have ud af vores besøg på 
Gludsted næste gang:  
Vi vil gerne høre Kim fortælle om skolen;  
Hvilke forskelle ser Kim i det at lave skole som 
folkeskole i forhold til en friskole? 
Hvordan arbejder Gludsted med trivsels- og 
mobbestrategi? 
Hvordan arbejdes der med 
forældresamarbejde? 
 
Det kunne ønskes at der, til et fælles 
forældremøde i 4.-6. kl., var fælles opstart 
med en fortæller udefra omkring digital 
mobning. Det kunne være til foråret. Det skal 

 Beslutning Metus og 
Kasper 
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være meget konkret. KH prøver at finde en 
aktuel kandidat. 
 
Der mangler dato fra planafd. KH arbejder 
videre med det.  KH inviterer planafd. til et 
skolebestyrelsesmøde.  
 

13 21.15 Månedens teaser 
Vi har revideret trivselsmålingen.  
De 7 punkter skrives. 
Morten skriver månedens teaser.  

 Beslutning Alle 

14 21.25 Godkendelse af referat – lægges på facebook  Beslutning Alle 

15 22.00 Tak for i aften ☺    

 


